
Александар Вучић: Лагали су нас о чланству "Косова" у  Савету Европе, а то је само део онога што нам се спрема. Може се десити да ћемо морати да на силу нешто прихватимо
недеља, 17 март 2024 11:41

 Педседник Србије Александар Вучић угостио је данас ученике основних школа са
Косова и Метохије, у Палати Србија. На пријему је присутно сто ученика и наставника из
Осојана, Гораждевца, села Бање, Бањске, Штрпца, Витине, Новог Брда, Гњилана и
Косовске Каменице.

  

На пријему ће се обратити председник Вучић, као и Анђела Милошевић, ученица седмог
разреда Основне школе „Бановић Страхиња” из Бањске.

  

На крају пријема, председник Вучић ће ученицима поклонити таблете. Током јучерашњег
дана, деца са КИМ стигла су у Београд и заједно са директором Канцеларије за Косово
и Метохију Петром Петковићем, посетили су Зоолошки врт, преноси Танјуг.

  

Председник Александар Вучић примио је данас ученике основних школа са КиМ и
истакао да погром српског становништва у јужној српској покрајини КиМ траје и 20
година касније, истом жустрином и истом жестином.
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"Драга децо из свих делова Косова и Метохије, наше Србије, добродошли у други део
наше Србије. Хвала вам што сте данас овде са нама у Београду, данас на 20. годишњицу
страшног погрома српског становништва у јужној српској покрајини, који истом
жустрином и жестином траје и данас 20 година касније. Чак ни методе не мењају много.
Уз исту сладострасну подршку оних који су их подржавали бомбама 1999. године, само
мало увијеније, у неку другачију форму", поручио је Вучић деци.

  

Захвалио је деци и њиховим родитељима и наставницима што воле своју Србију.

  

"Знате да је то ваша земља, знате да имате само један главни град, а то је Београд и
надам се да сте имали мало времена и да ћете тек имати времена да још више заволите
друге делове своје српске отаџбине", поручио је Вучић.

  

Лагали су нас о чланству "Косова" у СЕ, променићемо приступ

  

Председник Србије Александар Вучић рекао је данас да ће у наредним данима објаснити
на који начин нас је међународна заједница лагала у вези са чланством тзв. Косова у
Савету Европе.

  

Вучић је, одговарајући на питање новинара да ли очекује неку нову реакцију
међународне заједнице, рекао да очекује само лоше вести, пре свега у делу питања која
су од суштинског значаја за опстанак српског народа на Косову и Метохији.

  

Он је додао да ће у данима који долазе објаснити када и како су припадници
међународне заједнице лагали Србију.

  

"Како и шта су глумили и неки тобожњи пријатељи и многи други. Тиче се чланства
Косова у Савету Европе. Ми смо рекли шта ће се догодити уколико се то догоди, пошто
они мисле да имају право на тумачење споразума на лажан начин - не на погрешан, већ
на лажан. Тако да, биће много тешко за нас, јер је нечија намера само да гура српски
народ што даље од КиМ, и да истовремено онима који протерују Србе обезбеде пун
легитимитет и легалитет за њихову акцију", рекао је Вучић.
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Он је додао да је то само део онога што нам се спрема, али да је због тога важно да
оснажимо себе и да ма колико било тешко, добро разумемо своју позицију.

  

"Неће бити лако нашем народу на КиМ, али ће бити и промене у нашој доктрини и
приступима. Више неће бити тога да нас доведу пред свршен чин и да онда кажу,
сагласили сте се са тим да ви то уплатите овде, а да онда уплатите онде, па онда ћете
да мењате из долара у евре, а из евра у дирхаме и у јуане, па одатле у неку нову
албанску валуту за 15 година. Можете на силу да спроведете све, али ћете морати да
кажете да то спроводите на силу", рекао је он у Палати Србија.

  

Председник Србије је нагласио да се може десити да ћемо морати да на силу нешто
прихватимо, али да ће бити јасно да за то нема договора и да је спроведено на силу.

  

"Тако да ћемо на другачији начин да разговарамо, увек спремни за дијалог, увек спремни
за разговоре, али ће наш приступ бити значајно другачији, јер када вас неко превари
једанпут - то се добрим људима догоди. Буду преварени, веровали су некоме на реч,
веровали су некоме на потпис. Када вас неко превари други пут, можда сте сувише
веровали на реч, али желели сте да верујете. А ако се то настави, онда то више не
говори о ономе ко вас је преварио, већ говори да сте ви будале. Толике будале више
нисмо", закључио је Вучић.

  

Он је рекао да ћемо ми часно чувати слободу и штитити међународно право, као и да ће
наредних дана говорити више о ситуацији и у региону, и о свим опасностима које се
надвијају над наш континент и нашу земљу.

  

  (Политика-РТ)  
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